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Bulkmachine maakt het inleveren van flesjes en blikjes sneller en eenvoudiger
dan ooit en zet Westknollendam op de kaart!

Op 5 december is de tweede bulkmachine geopend op een afvalbrengstation van
HVC. Inwoners van gemeente Wormerland en Zaanstad kunnen hun
statiegeldflesjes en -blikjes vanaf nu inleveren op afvalbrengstation Molletjesveer
in Westknollendam. Een bulkmachine is een speciale statiegeldmachine waar
grote hoeveelheden statiegeldflesjes en -blikjes in één keer kunnen worden
ingeleverd, tot wel 100 stuks per keer. Dit moet het inleveren van statiegeld-
verpakkingen zo makkelijk mogelijk maken. Arjen Lubach sprak eerder lovende
woorden uit over de bulkmachine, maar wist niet van het bestaan van
Westknollendam. Hij heeft van HVC een uitnodiging en routekaart gekregen voor
de opening.

Grote hoeveelheden makkelijk inleveren
De nieuwe bulkmachine in Westknollendam is vandaag officieel geopend door
wethouder Rick Ossendorp van gemeente Wormerland en wethouder René Tuijn
van gemeente Zaanstad. De nieuwe bulkmachine biedt bezoekers van het
afvalbrengstation (ABS) de mogelijkheid om grote hoeveelheden plastic flessen
en blikjes in één keer in te leveren. Hele zakken en dozen met
statiegeldverpakkingen kunnen in een keer de machine in, in plaats van één voor
één. Bezoekers kunnen na het inleveren het statiegeld terugkrijgen via een
Tikkie. In het nieuwe jaar komt daar de mogelijkheid om het statiegeld te doneren
aan een goed doel nog bij. Door het inlevergemak worden inwoners gestimuleerd
om meer in te leveren, waardoor nog meer flesjes en blikjes gerecycled kunnen
worden tot nieuwe verpakkingen. Wethouder Rick Ossendorp van Wormerland is
blij met deze nieuwe manier van inzamelen van statiegeldflesjes en blikjes. 'De
bulkmachine kan grote aantallen in één keer verwerken. De machine zorgt voor
een uitbreiding van de verschillende manieren waarop de inwoners van
Wormerland hun statiegeldflesjes en blikjes kunnen inleveren. Hierdoor wordt de
drempel om dit in te leveren lager en worden er hopelijk meer blikjes en flesjes
hergebruikt. Hoe mooi is het als er geen afval meer in het milieu komt en
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tegelijkertijd mensen hun statiegeld terugkrijgen of dit kunnen doneren aan een
goed doel? Ik hoop dat iedereen van de nieuwe machine gebruik gaat maken!'

Bulkmachine is extra service naar inwoners
Met de introductie van bulkmachines wil HVC de service verhogen naar inwoners
om het zo eenvoudig mogelijk te maken om statiegeldflesjes en -blikjes apart te
houden en in te leveren. Inwoners weten het afvalbrengstation nu al te vinden
voor grof huishoudelijk afval, zoals grote verpakkingen. Daar past een
bulkmachine voor statiegeld die hergebruik stimuleert, uitstekend bij. Gertjan de
Waard, directeur Inzameling HVC: 'we hopen dat deze extra service eraan
bijdraagt dat inwoners weten dat ze ook voor klein grof afval, zoals batterijen,
lampen en kleine elektrische apparaten bij het ABS terecht kunnen. Deze
producten belanden vaak nog in het restafval en dat is jammer. Want als we dit
afval goed scheiden kunnen er weer nieuwe producten van gemaakt worden, wat
weer beter is voor het milieu. Zo werken we samen aan een schone wereld.'

Recycling flessen en blikjes
Sinds de invoering van statiegeld worden er steeds meer statiegeldflesjes en -
blikjes ingeleverd, zodat iedere verpakking weer als grondstof voor een nieuwe
verpakking kan dienen. Blik is goed te recyclen en ook plastic flessen worden
opnieuw gebruikt als grondstof. 'Hoe meer statiegeldverpakkingen er worden
ingeleverd, hoe beter dat is. Niet alleen wordt zwerfafval voorkomen, maar er
kunnen van de ingeleverde flesjes en blikjes ook weer nieuwe flesjes en blikjes
worden gemaakt. Door het plaatsen van zogeheten ‘bulkmachines’ op
afvalbrengstations maken we recycling toegankelijker en aantrekkelijker voor
iedereen. En zo kunnen we samen nog meer recyclen', aldus Mark Delwig,
commercieel directeur bij TOMRA, leverancier van de bulkmachine.

Ook wethouder René Tuijn is blij met de bulkmachine. 'Het helpt onze inwoners bij
het recyclen van flesjes en blikjes. We merken al dat het statiegeld erg helpt om
het zwerfafval te verminderen. Naast de bulkmachine hebben wij ook op diverse
plaatsen de gele bakken voor deze drinkverpakkingen neergezet. Deze werken
tot nu toe goed. Het allerbelangrijkste om dit afval goed te kunnen scheiden, is
dat er genoeg inzamelpunten zijn. En daar gaat deze bulkmachine enorm bij
helpen. Dus ik hoop dat iedereen die grote hoeveelheden heeft, deze machine
snel weet te vinden.'



Foto: wethouder René Tuijn (links), gemeente Zaanstad en wethouder Rick
Ossendorp, gemeente Wormerland leveren de eerste plastic statiegeldflesjes en -
blikjes in op afvalbrengstation Molletjesveer 
 

@ArjenLubach... Westknollendam bestaat écht wel!

Filmpje * fragment uit de Avondshow waarin Arjen Lubach beweert dat
Westknollendam volgens hem niet eens bestaat!

https://youtube.com/clip/Ugkx6vJAuocIhAZsJ-aVNVnoyqHZXOZF1gtc?si=jKrHa88rr7YFL2JJ 

